
 

 
 

 
 
 

 
 
 

11 december 2017 

Berichtgeving zorgen hoofdsponsor Leeuwarden Fryslân 2018 

 

Geacht College, 

 

In het Friesch Dagblad van vandaag (11 december) verscheen een bericht over de grote zorgen van 

hoofdsponsor LOF van LF2018. In het bericht wordt aangegeven dat de ondernemers verenigd in het LOF 

geen gehoor vinden bij de lokale en provinciale overheid daar waar het gaat om plannen en initiatieven te 

ontwikkelen voor de periode na 2018 (Legacy of Agenda 2028). 

 

De VVD fractie is zeer verbaasd en bezorgd over het gebrek aan samenwerking zoals dat door de 

voorzitter van het LOF wordt verwoord. Zeker omdat het LOF bereid is om structureel in deze legacy te 

investeren. 

 

Wij hebben daarover de volgende vragen: 

 

1. Bent u bekend met de inhoud van dit artikel? Herkent u zich in de uitspraken van de voorzitter 

van het LOF? Zo nee: waarom niet? 

2. Bent u met ons van mening dat de uitwerking van de Agenda 2028 een samenwerking moet zijn 

van gemeente, provincie, de LF2018 organisatie en de Leeuwarder ondernemers? Welke rol 

moeten de verschillende partners volgens u hebben? 

3. Toeristische organisaties en touroperators plannen vaak meer dan een jaar vooruit. Bent u met 

ons van mening dat de ambities en planning van evenementen voor het jaar 2019-2020 uiterlijk in 

dit voorjaar bekend moeten zijn? Wie is in dit proces de leidende en richtinggevende partij?  



4. Wanneer kunt u de gemeenteraad informeren over de ambities op korte(2019-2020) en 

middellange termijn (2021 en verder) en de bijbehorende financiële gevolgen? 

 

 

Wij verwachten dat u deze vragen binnen de gestelde termijn kunt beantwoorden.  

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de VVD-fractie, 

Harry Bevers 


